
RADA MIAST A MARK I
A\. J. Pitsud5k iego 95
0 5 - 270 MARKI

tel. (0 - 22) 7 81 -1 0 - 03
Fax 7 81-1 3 -78

uio]. Mazowieckie PROTOKOL Nr 38
z XXXVIII sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla siftw dniu 27 marca 2013 roku

o godzinie 1300 XXXVIII sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady
Marcin Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy obecnosci
radnych oraz gosci stanowia zalacznik ill 1 do protokolu).
Nastepnie Przewodniczacy Rady przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z XXXVI sesji z dnia 30 stycznia i 6 lutego 2013 roku.
5. Przyjecie protokolu z XXXVII sesji z dnia 27 lutego 2013 roku.
6. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki.
7. Prace nad Statutem Miasta Marki.
8. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale Nr XXXVII27312013 Rady

Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie uchwaly budzetowej Miasta
Marki na 2013 rok (druk ill 358).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie Regulaminu utrzymania czystosci
i porzadku na terenie miasta Marki (druk ill 355).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia Programu opieki nad
zwierzetami bezdomnymi oraz przeciwdzialaniu bezdomnosci zwierzat na terenie
Gminy Marki w 2013 roku (druk ill 356).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie powierzenia m.st. Warszawa zadania
publicznego prowadzenia srodowiskowego domu samopomocy dla os6b
z zaburzeniami psychicznymi zamieszkalymi na terenie Gminy Miasta Marki (druk
ill 357).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale w sprawie ustalenia wzoru
deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej
przez wlasciciela nieruchomosci (druk ill 365).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie ustalenia
terminu, czestotliwosci i trybu uiszczania oplaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi (druk ill 360).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchornosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(druk ill 350).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(druk ill 351).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przeznaczenia do sprzedazy
niezabudowanych nieruchomosci · gruntowych, stanowiacych mienie komunalne
(druk or 362).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym nieruchomosci gruntowej, stanowiacej mienie komunalne, na rzecz
wlasciciela nieruchornosci przyleglej (druk or 363). .

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (druk or 367).

19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (druk ill 368).
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20. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (druk nr 369) .

21. Interpelacje i zapytania radnych.
22. Sprawy rozne.
23. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzC!dku obrad.

Nie zgloszono wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.

Pkt 4. Przyjecie protokolu z XXXVI sesji z dnia 30 stycznia i 61utego 2013 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie, w sprawie przyjecia protokolu Nr 36 z XXXVI sesji Rady Miasta Marki z dnia
30 stycznia i 6 lutego 2013 roku.

Glosowanie
za przyj eciem protokolu - 10
przeciw- 0
wstrzymujacych sie s-?
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych.

Protokol z XXXVI sesji Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia i 6 lutego 2013 roku zostal
przyjety.

Pkt 5. Przyjecie protokolu z XXXVII sesji z dnia 27 lutego 2013 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnieri
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie, w sprawie przyjecia protokolu Nr 37 z XXXVII sesji Rady Miasta Marki z dnia
27 lutego 2013 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 10
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 6
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za przyjeciern protokolu - 10
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 6
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych.

Protokol z XXXVII sesji Rady Miasta Marki z dnia 27 lutego 2013 roku zostal przyjety.
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Pkt 6. IDformacja z dzialalDosci Burmistrza Miasta Marki.

Infonnacja 0 pracy Bunnistrza Miasta Marki od 21 lutego do 21 marca 2013 roku (Druk
nr 370) stanowi zalacznik nr 2 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnych:
- Marcina Piotrowskiego dotyczace punktu 9;
- Tadeusza Sklodowskiego dotyczace punktu 7 i 13;
- Dariusza Pietruche dotyczace punktow: 1,5, 12,10;
- Michala Jarocha dotyczace punktu 8;
- Pawla Pniewskiego dotyczace punktu 9.

Wiecej pytan nie zgloszono.

Pkt 7. Prace Dad Statutem Miasta Marki.

Bunnistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze prace nad Statutem trwaly dose dlugo;
przedlozony Radzie Miasta projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Marki
(Druk nr 344) zawiera uzasadnione i niezbedne zmiany.
Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przypomnial, ze w trakcie prac nad Statutem w
Komisji Budzetowo - Gospodarczej i Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa
Publicznego i Ochrony Srodowiska zaproponowano powolanie Zespolu ds. prac nad
Statutem;
w zwiazku z powyzszym, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie wniosku w sprawie
powolania takiego Zespolu.

Glosowanie
za powolaniem Zespolu - 9
przeciw-1
wstrzymujacych sie - 10
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledern w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za powolaniem Zespolu - 9
przeciw-2
wstrzymujacych sie - 9
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Rada Miasta zdecydowala 0 powolaniu Zespolu ds. prac nad Statutem Miasta i ustalono, ze
kandydatow na czlonkow Zespolu beda zglaszac Kluby Radnych.

Przewodniczacy Klubu "Marki 2020" Jacek Orych zglosil:
1. radnego Michala Jarocha, ktory wyrazil zgode,
2. radnego Marcina Piotrowskiego, ktory wyrazil zgode.

Przewodniczacy Klubu ,,0 Przyszlosc Marek" Dariusz Pietrucha zglosil:
1. radnego Tadeusza Sklodowskiego, ktory wyrazil zgode.
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Wiceprzewodniczacy Klubu .Platforma Obywatelska RP" Arkadiusz Werelich zglosil:
1. radnego Pawla Pniewskiego, kt6ry wyrazil zgode.

Przewodniczaca Klubu "Wsp61nota Samorzadowa" Danuta Stefaniak nie zglosila kandydata.

Przewodniczacy Klubu .Prawo i Sprawiedliwosc" Radoslaw Dec nie zglosil kandydata.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zglosil Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszke
Luzynska, kt6ra wyrazila zgode.

Radny Pawel Pniewski zasugerowal, aby do pracy w Zespole zaprosic przedstawiciela
Wydzialu Prawnego Urzedu Miasta.

Burmistrz Janusz Werczynski zapewnil, ze Wydzial Prawny bedzie wspieral prace Zespolu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie skladu Zespolu ds.
prac nad Statutem Miasta w nastepujacym skladzie: Michal Jaroch, Marcin Piotrowski,
Tadeusz Sklodowski, Pawel Pniewski, Agnieszka Luzynska.

Glosowanie
za przyjeciem skladu Zespolu - 13
przeciw- 3
wstrzymujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za przyjeciern skladu Zespolu - 13
przeciw- 3
wstrzymujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za przyjeciern skladu Zespolu - 12
przeciw- 3
wstrzymujacych sie - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Rada Miasta powolala Zespol ds. prac nad Statutem Miasta w skladzie: Michal Jaroch,
Agnieszka Luzynska, Marcin Piotrowski, Pawel Pniewski, Tadeusz Sklodowski.
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Pkt 8. RozpatrzeDie projektu uchwaly zmieDiajacej uchwale Nr XXXVI/273/2013 Rady
Miasta Marki z dDia 30 styczDia 2013 roku w sprawie uchwaly budzetowej Miasta
Marki Da 2013 rok (druk Dr 358).

Projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 3 do protokolu.

Uchwala nr 6.110.2013 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia
5 marca 2013 roku w sprawie wszczecia postepowania nadzorczego w sprawie uznania za
niewazna Uchwaly Nr XXXVI/273/2013 Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2013 roku
w sprawie uchwaly budzetowej Miasta Marki na 2013 rok stanowi zalacznik nr 4 do
protokolu.

Skarbnik Slawornir Koc przedstawil informacje dotyczaca proponowanych zmian w budzecie
(informacja w formie pisemnej stanowi zalacznik nr 5 do protokolu);
Jednoczesnie Skarbnik zglosil autopoprawke polegajaca na zapisaniu w § 1 pkt 2: " ...wydatki
budzetu przypadajace do splaty z tytulu poreczen udzielonych przez Miasto Marki
w wysokosci 2.715.764 zl." - (jest to poreczenie kredytu dla Wodociagu Mareckiego).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 358.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze w dniu 10 lutego br. Minister Finans6w
wydal rozporzadzenie w sprawie wieloletniej prognozy fmansowej jednostki samorzadu
terytorialnego, kt6re weszlo w zycie 1 lutego 2013 roku ; to rozporzadzenie wprowadza
zmiane sposobu liczenia parametru wynikajacego z art. 243 ustawy 0 finansach publicznych 
zostal wprowadzony nowy wskaznik ostroznosciowy odnoszacy sie do limitu wydatk6w
jednostek samorzadu terytorialnego zwiazanych z obsluga zadluzenia i w konsekwencji
posrednie oddzialujacy na wysokosc zadluzenia; w zwiazku z tym do dnia 4 kwietnia br.
konieczne jest dostosowanie zapis6w naszych uchwal do nowych przepis6w: uchwaly w
sprawie budzetu na 2013 rok i wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014-2024; Burmistrz
zapowiedzial, ze zlozy wniosek 0 zwolanie kolejnej sesji w najblizszym czasie, tj. do dnia
4 kwietnia 2013 roku.

W dyskusji glos zabrali radni: Dariusz Pietrucha, Jacek Orych Marcin Piotrowski oraz
Burmistrz Janusz Werczynski i Skarbnik Slawomir Koc.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie wprowadzenia
poprawki w § 1 pkt 2: " ...wydatki budzetu przypadajace do splaty z tytulu poreczen
udzielonych przez Miasto Marki w wysokosci 2.715.764 zl."

Glosowanie
za przyjeciem poprawki - 10
przeciw- 2
wstrzymujacych sie - 8
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

5



Glosowanie
za przyjeciern poprawki - 10
przeciw- 3
wstrzymujacych sie - 7
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Rada Miasta Marki przyjela poprawke.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
zmieniajacej uchwale Nr XXXVI/27312013 Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2013 roku
w sprawie uchwaly budzetowej Miasta Marki na 2013 rok (druk nr 358) z uwzgledniona
poprawka.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 11
przeciw- 6
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie,

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 12
przeciw- 6
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIII129112013 stanowi zalacznik nr 6 do
protokolu.

Pkt 9. Rozpatrzeoie Droiektu uchwalv w sprawie Regulamiou utrzymaoia czystosci
i porzadku oa tereoie miasta Marki (druk Dr 355).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 7 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze obowiazujacy dotad regulamin stracil swoja
moe; projekt zostal pozytywnie zaopiniowany przez Panstwowego Powiatowego Inspektora
Sanitamego; Regulamin okresla wymagania w zakresie: utrzymania czystosci i porzadku na
terenie nieruchomosci prywatnych i publicznych, gospodarki odpadami, obowiazkow osob
utrzymujacych zwierzeta domowe i zwierzeta gospodarskie, wymagan wynikajacych
z wojewodzkiego planu gospodarki odpadami, obowiazku deratyzacji i terminow jej
przeprowadzania;
Burmistrz zglosil autopoprawki 0 charakterze redakcyjnym w brzmieniu:

1. ,,§ 4. Wlasciciele nieruchornosci zapewniaja utrzymanie czystosci porzadku na
terenie nieruchomosci sluzacych do uzytku publicznego poprzez".. ."

2. ,,§ 5. Dopuszcza sie: ... "
3. w § 14 ust 2 pkt b) po slowie "zostan,!" dopisac slowo "ograniczone".

6



Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druku nr 355.

W dyskusji glos zabrali radni: Michal Jaroch, Dariusz Pietrucha, Pawel Pniewski oraz
Burmistrz Janusz Werczynski.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie zlozonych
autopoprawek.

Glosowanie
za przyjeciern autopoprawek - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Rada Miasta przyjela zgloszone autopoprawki.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie Regulaminu utrzymania czystosci i porzadku na terenie miasta Marki (druk nr 355)
wraz z autopoprawkami.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 21 . radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIII/292/2013 stanowi zalacznik nr 8 do
protokolu.

Przewodniczacy Rady zarzadzil 15 - minutowa przerwe.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia Programu opieki nad
zwierzetami bezdomnymi oraz przeciwdzialaniu bezdomnosci zwierz<!t na terenie
Gminy Marki w 2013 roku (druk nr 356).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 9 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly; poinformowal, ze projekt
zostal zaopiniowany przez: Kolo Lowieckie - nie zgloszono uwag; Straz Zwierzat SPCA
dzialajaca na temie Marek - nie zgloszono uwag; Powiatowego Inspektora Weterynarii, kt6ry
zlozyl uwagi i w zwiazku z tym zostala przygotowana nowa wersja Programu - Druk nr 364;
Burmistrz zglosil autopoprawke: w § 10 ust. dopisac sformulowanie: .jezeli wlasciciel nie
jest w stanie sfinansowac realizacji zabiegu".
Druk nr 364 stanowi zalaczniki nr 10 do protokolu.
Uzasadnienie w formie pisemnej stanowi zalacznik nr 11 do protokolu.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druku nr 356/364.
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W dyskusji glos zabrali radni: Michal Jaroch, Elzbieta Brzozowska, Tadeusz Sklodowski oraz
Bunnistrz Janusz Werczynski i Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki
Wodnej i Rolnictwa Hubert Komorowski.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wprowadzenia Programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz
przeciwdzialaniu bezdomnosci zwierzat na terenie Gminy Marki w 2013 roku (druk nr 356
i nr 364).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIII/293/2013 stanowi zalacznik nr 12 do
protokolu.

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie powierzenia m.st. Warszawa zadania
publicznego prowadzenia srodowiskowego domu samopomocy dla os6b z zaburzeniami
psychicznymi zamieszkalymi na terenie Gminy Miasta Marki (druk nr 357).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 13 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski omowil projekt uchwaly oraz udzielil odpowiedzi na pytania
radnego Michala Jarocha.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druku nr 357.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie powierzenia m.st. Warszawa zadania publicznego prowadzenia srodowiskowego
domu samopomocy dla os6b z zaburzeniami psychicznymi zamieszkalymi na terenie Gminy
Miasta Marki (druk nr 357).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 1
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W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIII/294/2013 stanowi zalacznik ill 14 do
protokolu.

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniaj<!cej uchwale w sprawie ustalenia wzoru
deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej
przez wlasciciela nieruchomosci (druk nr 365).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 15 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly i zlozyl autopoprawke do punktu 2
w brzmieniu " ... ustala silt nowy wz6r deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi skladanej przez wlasciciela nieruchomosci, 0 kt6rym byla mowa
w § 1 ust 1 uchwaly Nr XXXVIl282/2013 Rady Miasta Marki z dnia 06 lutego 2013 roku,
stanowiacy zalacznik do niniejszej uchwaly." oraz zaproponowal wykreslenie punkt6w: 3,4,
5,6.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 365.

W dyskusji glos zabrali radni: Agnieszka Luzynska, Dariusz Pietrucha, Elzbieta Brzozowska,
Pawel Pniewski, Jacek Orych, Tadeusz Sklodowski, Michal Jaroch oraz Burmistrz Janusz
Werczynski i pan Marcin Skrzecz pracownik Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki
Wodnej i Rolnictwa.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie zlozonej
autopoprawki.

Glosowanie
za przyjeciem autopoprawki - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych silt - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Rada Miasta przyjela zgloszona autopoprawke,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
zmieniajacej uchwale w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlasciciela nieruchomosci (druk ill

365) wraz z autopoprawka.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymujacych silt - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.
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Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIII/295/2013 stanowi zalacznik nr 16 do
protokolu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przekazal prowadzenie obrad Wiceprzewodniczacej
Rady Agnieszce Luzynskiej,

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie ustalenia
terminu, czestotliwosci i trybu uiszczania oplaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi (druk nr 360).

Projekt uchwaly z opinia prawn'}. stanowi zalacznik nr 17 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze proponowane zmiany wynikaja z uwag
Regionalnej Izby Obrachunkowej i polegaja na tym , ze w § 1 i § 2 slowo "opIata" nalezy
zastapic slowem w liczbie mnogiej, tj. "opIaty" .

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 360.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie ustalenia tenninu, czestotliwosci i trybu
uiszczania oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 360).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIII/29612013 stanowi zalacznik nr 18 do
protokolu.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Pawel Pniewski, Dariusz Pietrucha, Maria Przybysz
Piwko oraz Bunnistrz Janusz Werczynski.

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (druk nr
350).

Projekt uchwaly z opinia prawn'}. stanowi zalacznik nr 19 do protokolu.
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Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy nabycia
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, dzialki nr ewid 97/16 0 powierzchni 180 m2

w obrebie 1-13, zajetej pod ul. Kurpinskiego w Markach.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 350.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (druk nr 350).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIII/297/20 13 stanowi zalacznik nr 20 do
protokolu,

Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wvrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (druk
nr 351).

Projekt uchwaly z opinia prawna stano wi zalacznik nr 21 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, zc uchwala dotyczy nabycia niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej, dzialki nr ewid 65/50 0 powierzchni 459 m2 w obrebie 1- 09,
zajetej pod ul. Srodkowa w Markach.

Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska przekazala prowadzenie obrad
Przewodniczacernu Marcinowi Piotrowskiemu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 351.

W dyskusji glos zabrali radni: Michal Jaroch, Marek Szczepanowski oraz Burmistrz Janusz
Werczynski.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchornosci gminnych,
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (druk nr 351).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 14
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.
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Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIII/298/20 13 stanowi zalacznik nr 22 do
protokolu.

Pkt 16. Rozpatrzenie oroiektu uchwalv w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy
niezabudowanych nieruchomosci gruntowych, stanowiacych mienie komunalne (druk
nr 362).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 23 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotyczacy przeznaczenia do
sprzedazy 4 dzialek budowlanych zlokalizowanych pomiedzy ulicami: Jana Pawla II
i Stawowa,

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 362.

W dyskusji glos zabrali radni: Radoslaw Dec, Dariusz Pietrucha oraz Bunnistrz Janusz
Werczynski.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie przeznaczenia do sprzedazy niezabudowanych nieruchomosci gruntowych,
stanowiacych mienie komunalne (druk nr 362).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 12
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 6
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIII/299/20 13 stano wi zalacznik nr 24 do
protokolu.

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym nieruchomosci gruntowej, stanowiacej mienie komunalne, na rzecz
wlasciciela nieruchomosci przyleglej (druk nr 363).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 25 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy przeznaczerua do
sprzedazy dzialki nr ewid 67/2 0 pow. 88 m2 w obrebie 4-06 na rzecz wlasciciela
nieruchomosci przyleglej, w celu poprawy warunk6w zagospodarowania tej nieruchomosci.
Bunnistrz odpowiedzial rowniez na pytania radnego Tadeusza Sklodowskiego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 363.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomosci gruntowej ,
stanowiacej mienie komunalne, na rzecz wlasciciela nieruchornosci przyleglej (druk ill 363).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIII/300/2013 stanowi zalacznik ill 26 do
protokolu,

Pkt 18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (druk nr 367).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 27 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy kolejnej umowy
dzierzawy zabudowanej nieruchomosci gruntowej polozonej w Markach przy ul. Pilsudskiego
stanowiacej czesc dzialki ill ewid. 10112 z obrebu 5-030 pow. 12,5 m2

.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 367.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (druk ill 367).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIII/30112013 stanowi zalacznik ill 28 do
protokolu,

Pkt 19. Rozpatrzenie proiektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (druk nr 368).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 29 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski omowil projekt uchwaly dotyczacy kolejnej umowy dzierzawy
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej polozonej w Markach przy ul. Kwiatowej
stanowiacej czesc dzialki ill ewid. 111/12 oraz 110/5 z obrebu 1-120 pow. 129 m2

•

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 368 .
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W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (druk nr 368).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIII/302/2013 stanowi zalacznik nr 30 do
protokolu.

Pkt 20. Rozpatrzenie oroiektu uchwalv w sprawie dzierZawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (druk nr 369).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 31 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy kolejnej umowy
dzierzawy niezabudowanej nieruchomosci gruntowej polozonej w Markach przy ul.
Maratonskiej, stanowiacej czesc dzialki nr ewid. 2/33 z obrebu 1-100 pow. 12,5 m2

•

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 369.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (druk nr 369).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXVIIII303/20 13 stanowi zalacznik nr 32 do
protokohi.

Pkt 21. Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 18 lutego 2013 roku w sprawie
dzialan podjetych w celu pozyskania inwestora zainteresowanego dlugoletnia dzierzawa
nieruchomosci polozonej w Markach przy ul. Pilsudskiego 41 (stara przychodnia zdrowia).
Interpelacja stanowi zalacznik nr 33 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 34 do protokolu,
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Pkt 22. Sprawy r6zne.

l.Radny Pawel Pniewski zapytal, jak przedstawia silt sprawa dotyczaca ustawienia biletomatu
przy Urzedzie Miasta Marki?

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze w tej sprawie wplynal protest od osoby
prowadzacej kiosk przy Urzedzie. Burmistrz zwrocil silt do Rady Miasta 0 zajecie stanowiska
w tej sprawie.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski odczytal protest (protest stanowi zalacznik ill 35 do
protokolu).

W tym punkcie glos zabrali rowniez radni: Dariusz Pietrucha, Marcin Piotrowski, Pawel
Pniewski, Radoslaw Dec.

Rada Miasta nie zajela stanowiska w tej sprawie.

2.Radni: Pawel Pniewski, Arkadiusz Werelich, Dariusz Pietrucha skrytykowali jakosc
wykonania wyniesionego przejscia na ul. Okolnej i progow zwalniajacych na ul. Okolnej ,
ul. Granicznej.

3.Radny Jacek Orych zapytal 0 kwestie ul. Zygmuntowskiej.
Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze sprawa ta byla uzgadniana w czasie kiedy
ul. Zygmuntowska byla wlasciwie .Jcoleina w polu" i na prywatnej posesji, ktora konczyla silt
w tym miejscu gdzie GDDKiA zaprojektowala zjazd;
Urzad Miasta wystapil 0 warunki techniczne do zaprojektowania skrzyzowania w tym
mleJSCU.

4.Przewodnicz,!cy Rady Marcin Piotrowski przedstawil pisma:
- pani B. Paz w sprawie przydzialu lokalu komunalnego; kopia pisma oraz udzielona
odpowiedz stanowi zalacznik ill 36 do protokolu;
- panstwa A. i R. Kapuscinskich w sprawie podlaczenia do kanalizacji posesji przy
ul. Zurawinowej; kopia pisma stanowi zalacznik nr 37 do protokolu;
- Wodociagu Mareckiego Sp. z o. o. skierowane do Doraznej Komisji Infrastruktury:
zestawienie dat rozpoczecia, odbioru robot i zakonczenia Koritraktu oraz harmonogram
przegladu nawierzchni utwardzonych po wykonaniu kanalizacji sanitarnej; kopia pisma
stano wi zalacznik nr 38 do protokolu;
- pani B. Dorobek w sprawie podciecia galezi; kopia pisma oraz udzielona odpowiedz stanowi
zalacznik nr 39 do protokolu;
- Wodociagu Mareckiego Sp. z o. o. dotyczace przegladu nawierzchni po robotach
kanalizacyjnych; kopia pisma stano wi zalacznik nr 40 do protokolu;
- pana A. Kozajda dotyczace m.in. wzmozonego ruchu samochodow i parkingow na
ul. Malachowskiego; kopia pisma stanowi zalacznik nr 41 do protokolu;
- Starostwa Powiatowego w Wolominie dotyczace terminu skladania przez Gminy wnioskow
o udzielenie przez Powiat Wolominski pomocy finansowej w formie dotacji celowej na
realizacje programu Powiatowej Karty Rodziny TAKrodzina.pl; kopia pisma stanowi
zalacznik nr 42 do protokolu;
- Wodociagu Mareckiego Sp. z o. o. w sprawie badania wody; kopia pisma stanowi zalacznik
nr 43 do protokolu;
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- pani B. Berta w sprawie podjecia uchwaly w sprawie zmiany "Studium uwarunkowan
i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta Marki" dla obszaru oznaczonego jako
teren zieleni naturalnej bez prawa zabudowy polozonego porniedzy ulica Dluga, a rzeka
Czarna; kopia pisma stanowi zalacznik nr 44 do protokolu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zlozyl zyczenia swiateczne.

Protokoly glosowan elektronicznych stanowia zalacznik nr 45 do protokolu.

Pkt 23. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1810 Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarnknal XXXVIII sesje Rady
Miasta Marki.

protokolowala
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